



# STOCKHOLMS SKIDFÖRBUND ALPINT

## Alpina Kommittén

**23 oktober 2018**

### Protokoll

#### Närvarande:

Lena Andersson  
Fredrik Wredmark  
Åsa Bocké  
Stefan Lövblom

AK, Verksamhetsansvarig  
AK, Tävlingsansvarig  
AK, Utbildningsansvarig  
AK, Anläggning

#### Ej Närvarande:

Fredrik Silfwerplatz  
Tobias Hellman  
Jonna Wallén  
Pelle Sahlgren

AK, Finalansvarig  
AK, Medieansvarig  
AK, Träning  
AK, Träning

## Mötesnoteringar

Från föregående protokoll:

Det är Karin Sundberg som är ansvarig för regionens tävlingar och det är henne Fredrik kontaktar vid frågor.

### Ekonomi

Upprätta budgetar för varje enskilt projekt, Lena tar fram mall som vi ska fylla i och vi fått alla resultatrapporter från Pia för alla projekt från föregående år, ligger på AK:s onedrive

Till nära Ordförandemöte ska vi kommunicera hur ekonomiupplägget i AK fungerar och publicera en förklaring till hur vi jobbar på hemsidan så att alla har tillgång till informationen.

### Tävling – Fredrik

- Fartläger i Funäsdalen är under kontroll och Fredrik lägger upp evenemangen i Tävlingskalendern inom kort.
- På tävlingsmötet där alla klubbar är inbjudna har uppmaningen gått ut att de klubbar som vill kan arrangera egna U10 tävlingar och bjuda in andra klubbar,

## **Utbildning – Åsa**

- Över 30 personer har deltagit i tävlingsledarutbildningen under två tillfällen hösten 2018
- Praktisk tidtagning är fullbokad med 16 personer.
- SSF timingen 20/11, 6 anmälda hittills per 20181023
- Ifjol kördes en Bartränarutbildningarna och Åsa arrangerar den även detta år.
- Tyvärr har vi inte fått till starten av utbildningen för distriktets ledare gällande utvecklingstrappan som Svenska Skidförbundet har tagit fram då Anna-Karin Jejlid har haft för hög arbetsbelastning och kommer att avsluta sitt vikariat till nyår och Johan Hyllienmark kommer tillbaka, Åsa tar nya tag med Johan och vi hoppas få till starten under våren.

## **Träning – Pelle & Jonna**

- All planering är på bana och Regionlägret genomförs som tidigare år i Hamra.
- Fartträning i Funäsdalen är också i fas.

## **LVC – Fredrik**

- Anläggningen fungerar mycket bra, Fredrik tar en diskussion med Kläppen och några anläggningar till för att skriva ett nytt 3 årsavtal.
- Calle Lundqvist & Fredrik kommer att genomföra möte med representanter från alla klubbar inom kort.
- Klubbarna är fantastiska på att ta ansvar för U12 tävlingen, vi ska försöka få till en organisation inför kommande år då vi ska arrangera LVC för U14.

## **Anläggning - Stefan**

Anläggning – nästa möte med anläggningskommittén är 21/11 Stefan och Gustaf Martin Löf representerar Alpint och vill jobba långsiktigt med att ha åkmöjligheter så länge som möjligt. Vision för AK är en inomhusbacke i Stockholm.

## **Till nästa möte 11/12 2018:**

**Vett och etikett för distriktet** – vi ska genomsätta fram vad vi tycker är viktigt och avsätter större delen av tiden till detta

Vi samlar ihop klubbarnas värdegrunder och punkta ned 8-10 punkter för att sprida vad Stockholms Skidförbund. Var och en läser igenom SSF Policyer innan mötet.

<https://www.skidor.com/forening/Policyer/>

**Budgetera** för respektive projekt under säsongen, Lena skickar ut ett exempel

## **Vad ska vi jobba med denna säsong?**

Värdegrund, Vett och etikett för Stockholms Skidförbund Alpint

Kommunikation externt och internt till klubbarna

Tydliggöra och kommunicera hur ekonomin i AK fungerar.

Vi bjuder in oss till klubbarnas tränar/ledarmöten för att gå igenom AK:S verksamhet.